
Till kommunfullmäktige i Danderyd 

 

 

Motion om att undersöka möjligheten att på för 

ändamålet lämpliga platser arrendera ut kommunal 

mark för biodling till intresserade Danderydsbor  

 
I en motion till fullmäktige 2017-12-18 skrev Danderydscenterns 

fullmäktigegrupp bland annat: ”I många rapporter utmålas en 

skrämmande framtidsbild, där många av de arter vi ser i dag riskerar 

att försvinna i en nära framtid. Till exempel är bin och humlor, som vi 

är beroende av för vår mat, på många håll på väg att försvinna. Nära 

80 procent av alla flygande insekter tros ha försvunnit från centrala 

Europa de senaste trettio åren. Detta är en skrämmande utveckling. 

Alla goda krafter behövs för att förhindra en fortsatt utarmning av vår 

flora och fauna. Där kan också Danderyd bidra. Särskilt som vår 

kommun är en trädgårdsstad, borde vi ha förutsättningar för att 

säkerställa den biologiska mångfalden. ” 

 
Vi föreslår att kommunen hjälper till med detta genom att undersöka, 

om det finns några för detta ändamål lämpliga platser, där intresserade 

Danderydsbor som vill göra en insats genom att arbeta med privat 

biodling vederlagsfritt kan få arrendera kommunal mark för detta. 

 

Med hänvisning till ovanstående föreslår vi därför 

kommunfullmäktige besluta uppdra åt berörda organ 

 

att undersöka vilka platser som är lämliga för en sådan 

verksamhet och utreda möjligheten att vederlagsfritt arrendera ut 

mark för biodling till intresserade Danderydsbor.  

 
Danderyd den 11 juni 2018 

 

 

Siv Sahlström (C)                                  Lovisa Eriksson (C)                               

 

 

 

 

 

 

 


